
 

PROTOKÓŁ Nr 4/W/2025 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  

 Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 25 czerwca 2025 roku  

o godz. 9.00 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski 

 

Obecni radni: 

 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

- Walenty Gałuszewski (Przewodniczący) 

- Radosław Godun 

- Alina Kruk 

- Barbara Krukowska 

- Angelika Nieroda 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej: 

- Jerzy Chilkiewicz (Przewodniczący) 

- Barbara Krukowska 

- Albin Misiuk 

- Anna Siemieniuk 

- Jerzy Tomczuk 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

- Diana Bisz (Przewodnicząca) 

- Andrzej Czeczuga 

- Konrad Łapiński 

- Piotr Parfieniuk 

- Anatol Grzegorz Tymiński  

 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI  - Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej przywitał radnych oraz inne osoby uczestniczące w posiedzeniu: 

- Wójta Gminy – WALENTEGO KORYCKIEGO 

- Zastępcę Wójta Gminy – ANATOLA FILIPIUKA 

- Skarbnika Gminy – ANNĘ NESTERUK 

- Przewodniczącego Rady Gminy – STANISŁAWA OLSZEWSKIEGO 

Przypomniał o obowiązującym rozporządzeniu w sprawie ochrony danych osobowych 

w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób 

fizycznych. 

 

 

 

 

 

 

 

 



2. Ustalenie porządku obrad. 

Zawiadomienie o zwołaniu posiedzenia stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. 

Odczytała propozycję  porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 3/W/2025 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy Bielsk Podlaski        w dniu 25 kwietnia 2025 r. 

4. Przyjęcie protokołu Nr 1/2025 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Bielsk Podlaski z dnia 29 maja 2025 r. 

5. Zaopiniowanie materiałów na XIV Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, 

zwołaną na dzień 26 czerwca 2025 roku: 

a) Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Bielsk Podlaski za rok 2024 oraz 

debata nad raportem; 

b) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski 

wotum zaufania; 

c) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2024 rok; 

d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk 

Podlaski za       2024 rok; 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok; 

f) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu; 

g) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w 

ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia, mieszkaniach 

treningowych i wspomaganych; 

h) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/113/2025 Rady Gminy 

Bielsk Podlaski           z dnia 31 marca 2025 roku w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Bielsk Podlaski; 

i) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski; 

j) Projekt uchwały w sprawie wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa 

Augustowo II; 

k) Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi mieszkanki Gminy Bielsk 

Podlaski z dnia 6 maja 2025 r. na brak adekwatnych działań ze strony Gminy 

Bielsk Podlaski w związku z wykluczeniem komunikacyjnym mieszkańców po 

wstrzymaniu komunikacji autobusowej na trasie Bielsk Podlaski-Hajnówka”; 

l) Projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 10 maja 2025 r. na 

niewłaściwą informację w Zarządzeniu Nr 21/2025 Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski z dnia 19 marca 2025 r.    w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2024 rok; 

m) Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek 



OSP z terenu Gminy Bielsk Podlaski za 2024 rok i I kwartał 2025 roku. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Materiały do każdego punktu porządku posiedzenia zostały przekazane radnym w 

formie elektronicznej. 

Członkowie poszczególnych komisji nie zgłosili uwag do zaproponowanego 

porządku posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty przez poszczególne komisje. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 3/W/2025 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy Bielsk Podlaski  w dniu 25 kwietnia 2025 r. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu, który został przyjęty jednogłośnie przez 

poszczególne komisje. 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr 1/W/2025 z posiedzenia Komisji Rady Gminy 

Bielsk Podlaski  w dniu 25 kwietnia 2025 r. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu, który został przyjęty jednogłośnie przez 

Komisję Rewizyjną. 

 

5. Zaopiniowanie materiałów na XIV Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, 

zwołaną na dzień 26 czerwca 2025 roku: 

 

a) Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Bielsk Podlaski za rok 2024 oraz 

debata nad raportem. 

Raport stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI wymienił pisma 

załączone do raportu, z którymi radni mogli się zapoznać, m.in. zaproszenie do udziału 

w debacie. Dodał, że raport jest obszerny, wymienił wszystkie dziedziny, jakie 

obejmuje ten dokument. Zaprosił do zgłaszania uwag – zarówno pozytywnych jak i 

negatywnych. 

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę na demografię – 

zmniejsza się liczba osób w wieku poprodukcyjnym. Stwierdził, że jest to pozytywny 

trend spowodowany napływem młodych mieszkańców, którzy dosyć licznie osiedlają 

się w niektórych miejscowościach. 

- Radna ANNA SIEMIENIUK mówiła o wzroście liczby odpadów komunalnych, 

zwiększeniu świadomości mieszkańców w zakresie segregacji odpadów. Zaznaczyła, 

że słusznym posunięciem jest zamiar utworzenia spółki, dzięki czemu gmina będzie 

mogła samodzielnie zbierać odpady od mieszkańców. 

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI pozytywnie ocenił postępowanie 

mieszkańców, jeśli chodzi o gospodarowanie odpadami, chociaż zdarzają się jeszcze 

przypadki wywożenia śmieci do lasów, tak jak czyniono to przed wprowadzeniem 

przepisów o segregacji śmieci. Podkreślił, że na początku były wątpliwości, czy nowy 

system zadziała. 

- Wójt Gminy WALENTY KORYCKI poinformował, że został rozstrzygnięty 



przetarg na odbieranie odpadów w Gminie – wygrała firma KOMA z Ełku, która 

przejmie to zadanie od 1 lipca br., w związku z czym nastąpi wymiana koszy, których 

właścicielem jest  Przedsiębiorstwo Komunalne. Firma wygrała przetarg oferując cenę 

za usługi o 6 tysięcy mniejszą od Przedsiębiorstwa Komunalnego. Pan Wójt wyraził 

nadzieję, że firma spełni dobrze swoją rolę, natomiast w przyszłości będzie mogła tym 

się zająć nowo powstała spółka. Stwierdził, że segregacja poprawiła się, ale jeszcze 

trzeba społeczeństwo edukować w tym zakresie, np. poprzez edukację w szkołach. 

Nowy harmonogram odbioru odpadów jest w trakcie przygotowań. 

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI negatywnie odniósł się do zmiany firmy, 

ponieważ oznacza to zmianę dotychczasowych zasad, co przez mieszkańców zostanie 

źle odebrane. 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK powiedział, że zasady odbioru odpadów 

ustala gmina.  

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę, że coraz częściej słyszy 

się o oszustwach popełnianych przez firmy odbierające odpady, które polegają na 

dosypywaniu innych odpadów, za które obciążana jest gmina. Zasugerował, aby 

wprowadzić zasadę ważenia odpadów zebranych w gminie. 

- Wójt Gminy poinformował, że jest taki zamiar. Aktualnie jest ważone zamawiane 

przez gminę kruszywo do remontu dróg. Po wprowadzeniu tej zasady okazało się, że 

przywożono np. o 1 tonę mniej niż wpisano w WZ. Teraz sytuacja się poprawiła. 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK poinformował, że w przypadku 

przejęcia odbioru odpadów przez spółkę, przetarg będzie ogłaszany tylko na instalację 

i zagospodarowanie odpadów. Nawiązał też prowadzonej inwentaryzacji odpadów na 

terenie gminy, która wykazała, że odpady stwierdzone na terenie wsi Ploski, 

Hryniewicze, czy Proniewicze pochodziły z lat 70-ych ubiegłego wieku. 

 Członkowie komisji wyrażali również swoje opinie na temat zalet segregacji 

odpadów w pojemnikach, dosyć krytycznie odnieśli się do gromadzenia odpadów w 

workach. Na zakończenie dyskusji WALENTY GAŁUSZEWSKI zachęcił do 

uczestnictwa w debacie na najbliższej sesji.  

 

b) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski 

wotum zaufania. 

Wniosek w tej sprawie oraz projekt uchwały stanowi Załącznik Nr 6 do 

protokołu. 

- Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI przypomniał, że 

dyskusja nad raportem o stanie gminy skutkuje głosowaniem nad udzieleniem 

Wójtowi Gminy wotum zaufania. 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

 

c) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2024 

rok. 



Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie wraz z projektem uchwały stanowi 

Załącznik Nr 7 do protokołu. 

- Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI przypomniał, że 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2024 rok zostało radzie przedstawione 

na sesji w kwietniu br. Jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że w 

oparciu o przedstawione dokumenty Komisja Rewizyjna wniosła o udzielenie Wójtowi 

Gminy absolutorium za 2024 rok.  

Pytań i uwag nie wniesiono. Opinia – bez uwag. 

 

d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Bielsk 

Podlaski za 2024 rok. 

Wniosek wraz z projektem uchwały stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Głosowanie w tej sprawie 

zostanie przeprowadzone na najbliższej sesji Rady Gminy. 

 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie wraz z projektem uchwały Załącznik Nr 9 

do protokołu. 

- Na prośbę radnego WALENTEGO GAŁUSZEWSKIEGO propozycje zmian w 

budżecie gminy omówiła Skarbnik Gminy – ANNA NESTERUK. Poinformowała 

m.in. o zwiększeniu dochodów w wys. 34 tys. zł na remont świetlicy w Łoknicy (w 

ramach projektu „Kreatywna Wieś”). Do tej inwestycji gmina dołoży 142 tys. zł. 

Poinformowała o zgłoszonych przez GOPS potrzebach środków dla bezdomnych. 

Dodała, że w związku z otrzymanym odszkodowaniem za drogi, gmina jest 

zobowiązania do zapłacenia podatku VAT, jest jednak szansa na częściowe jego 

odzyskanie. 

- Radna ANNA SIEMIENIUK zapytała o termin modernizacji hydroforni w 

Rajsku (w związku ze zwiększeniem wydatków na ten cel o 140 tys. zł). 

- Wójt Gminy WALENTY KORYCKI poinformował, że prace rozpoczną się  

niebawem, wyraził nadzieję na rozwiązanie problemu związanego z deficytem wody.   

Pytań i uwag nie wniesiono. Opinia – bez uwag. 

 

f) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie wraz z projektem uchwały stanowi 

Załącznik Nr 10 do protokołu. Kwota dofinansowania z budżetu gminy wynosi 110 

tys. zł i dotyczy drogi do Nałóg. 

- Radny i mieszkaniec wsi Nałogi ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI wyjaśnił, 

że chodzi o odcinek od wsi Orzechowicze do drogi wojewódzkiej. Jest to droga 

gruntowa, a środki będą przeznaczone na wykonanie nawierzchni żwirowej. 

Inwestycja ta poprawi jakość drogi dla przejeżdżających tą trasą autobusów. Część tej 

drogi prowadzi do Gminy Wyszki. 

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że kwota przeznaczona z 



budżetu gminy na ten cel nie jest wysoka, a poprawa nawierzchni dróg jest ważnym 

zadaniem. 

Pytań i uwag  nie wniesiono. Opinia – bez uwag.  

 

g) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w 

ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia, mieszkaniach 

treningowych i wspomaganych 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi 

Załącznik Nr 11 do protokołu. 

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że projekt uchwały jest 

wynikiem zmiany regulacji ustawy o pomocy społecznej, a postanowienia uchwały nie 

mają wpływu na  wydatki gminy. 

Pytań i uwag do treści projektu uchwały nie zgłoszono. Opinia – bez uwag.  

 

h) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/113/2025 Rady Gminy 

Bielsk Podlaski z dnia 31 marca 2025 r. w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie  wraz z projektem uchwały stanowi 

Załącznik Nr 12 do protokołu. 

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI wyjaśnił, że zmiana uchwały polega na 

wykazaniu kwot na poszczególne cele wymienione w programie. Jest to 

uszczegółowienie poprzedniej uchwały Rady Gminy. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Poszczególne komisje zaopiniowały wniosek Wójta 

pozytywnie.  

 

i) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi 

Załącznik Nr 13 do protokołu.  

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI poinformował, że chodzi o nieruchomość 

położoną w obrębie gruntów wsi Zubowo. Podał nr ewidencyjny działki, powierzchnię 

oraz oszacowaną wartość. Dodał, że jest to niezabudowana działka rolna, a jej 

sprzedaż nie wymaga zgody sołectwa. 

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI stwierdził, że oszacowana cena jest 

adekwatna. 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK powiedział, że ceny nieruchomości 

wzrastają, jeśli są położone przy drodze krajowej „19”. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Opinia – bez uwag. 

 

j) Projekt uchwały w sprawie wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa 

Augustowo II. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie, stanowi Załącznik Nr 14 do 



protokołu.  

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI, wyjaśnił, że 

potrzeba przeprowadzenia wyborów jest skutkiem podziału Sołectwa Augustowo na 

dwa odrębne : Augustowo I i Augustowo II. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Opinia – bez uwag. 

 

k) Projekt uchwały w sprawie skargi mieszkanki Gminy Bielsk Podlaski z 

dnia 6 maja 2025 r. na brak adekwatnych działań ze strony Gminy Bielsk 

Podlaski w związku z wykluczeniem komunikacyjnym mieszkańców po 

wstrzymaniu komunikacji autobusowej na trasie Bielsk Podlaski-

Hajnówka. 

Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi 

Załącznik Nr 15 do protokołu. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI zauważył, że 

materiałów w tej sprawie jest dużo. Radnym została przekazana treść skargi, do której 

opinię wydała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Jest skarga na uchybienie 

proceduralne oraz odpowiedź na nią, oświadczenie Skarżącej oraz korespondencja 

prowadzona przez Skarżącą z Urzędem Gminy oraz innymi instytucjami. WALENTY 

GAŁUSZEWSKI udzielił głosu Skarżącej. 

- Skarżąca w swojej wypowiedzi powiedziała, że mieszkańcy nie mają kontaktu z 

Urzędem Gminy. Chcieli spotkać się w sprawie opisanej w skardze, ale do spotkania 

nie doszło. Ich zdaniem nie są traktowani poważnie. Urząd Gminy powinien być 

przyjazny jej mieszkańcom, niestety brak komunikacji jest odczuwany dotkliwie. 

Skarżąca podkreśliła, że wieś Hołody rozwija się, jest dużo dzieci, ale są też osoby 

starsze, dla których brak dostępu do komunikacji publicznej jest bardzo uciążliwy. Jest 

problem z odbieraniem dzieci ze szkoły. Zasugerowała radnym, aby spróbowali 

pokonać taką odległość (Hołody-Bielsk Podlaski) w formie pieszej wycieczki lub 

rowerem. Przedstawiona mieszkańcom propozycja zorganizowania od września br. 

transportu w połączeniu z dowozem dzieci do szkół jest nie do przyjęcia, ponieważ 

pierwszy kurs jest we wczesnych godzinach rannych, a powrót po południu, trudno 

więc spędzić w Bielsku cały dzień w oczekiwaniu na autobus. 

- Radna ANNA SIEMIENIUK zapytała, czy mieszkańcy chcą kilku kursów na tej 

trasie. 

- Skarżąca potwierdziła, że tego oczekują mieszkańcy, którzy mają potrzebę 

zrobienia zakupów w mieście, wizyty u lekarza i w aptece, a brak codziennej 

komunikacji (również w weekendy) wyklucza ich z uczestnictwa w organizowanych w 

mieście imprezach kulturalnych. Są panie mieszkające w Hajnówce pracujące w 

Bielsku Podlaskim, więc to problem nie tylko mieszkańców wsi Hołody. Dodała, że 

zamieszkała w Hołodach, bo wiedziała w tamtym czasie, że komunikacja jest 

zapewniona. 

- Radna ANNA SIEMIENIUK zwróciła uwagę, że w gminie jest wiele wsi 

pozbawionych publicznych połączeń komunikacyjnych, jest to problem ogólnopolski. 

- Skarżąca powiedziała, że od 2022 r. Gmina Bielsk Podlaski nie zabiegała o żadną 



dotację na przywrócenie komunikacji publicznej. 

- Radny ANATOL  GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że jest za tym, aby 

komunikacja publiczna funkcjonowała, zwłaszcza, że do Hajnówki jest dobra droga. 

Jednakże Hołody mają lepsze położenie niż inne miejscowości na terenie gminy. Jako 

przykład podał Nałogi, w których mieszka. Mieszkańcy wożą samochodami dzieci do 

szkół w Bielsku, pomagają sobie nawzajem w transporcie. Zauważył, że jak 

funkcjonowała firma przewozowa, to ludzie nie korzystali z jej usług. Przywrócenie 

komunikacji publicznej to duże koszty, a ¾ miejscowości w gminie nie ma żadnego 

dojazdu.  

- Wójt Gminy WALENTY KORYCKI poinformował, że po posiedzeniu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji zostało wystosowane pismo do ościennych gmin. 

Spotkanie w tej sprawie jest przewidziane w pierwszych dniach lipca br. Do 

przywrócenia połączenia komunikacyjnego współfinansowanego przez samorządy 

niezbędna jest zgoda wszystkich gmin, przez które przebiega trasa. 

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił uwagę, że główną rolę w 

rozwiązaniu omawianego problemu powinni odegrać Burmistrz Miasta Bielsk 

Podlaski i Burmistrz Miasta Hajnówka, natomiast rolą Gminy Bielsk Podlaski jest 

współfinansowanie tego przedsięwzięcia. Radny przytoczył przykład połączenia 

komunikacyjnego do Orli przez Parcewo. Z obserwacji radnego wynika, że autobus 

jeździ przeważnie pusty, ale jeździ dlatego, że gmina dofinansowuje to połączenie. 

- Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI powiedział, że do 

rozwiązania problemu powinno włączyć się Starostwo Powiatowe, ponieważ chodzi 

również o umożliwienie uczniom dojazdu do szkół średnich. Wyraził nadzieję na   

przywrócenie połączeń komunikacyjnych, ale nie nastąpi ono natychmiast. 

- Radny JERZY CHILKIEWICZ jako mieszkaniec wsi Chraboły podzielił się 

swoimi spostrzeżeniami na temat funkcjonowania komunikacji publicznej na drodze 

krajowej „19”, przy której mieszka. Autobusy jeżdżą puste, uruchomienie połączeń 

komunikacyjnych jest więc dużym ryzykiem przewoźnika. Radny podejrzewa, że 

ościenne samorządy zgodzą się na współfinansowanie, ale pasażerów nie będzie. 

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK powiedział, że jedną z przyczyn 

zerwania kursów autobusowych  jest uruchomienie  połączeń kolejowych na trasie 

Bielsk Podlaski-Hajnówka, przez co ruch kołowy przeniósł się na PKP.  

- Na zakończenie dyskusji prowadzący posiedzenie radny WALENTY 

GAŁUSZEWSKI stwierdził, że decyzja w spornej sprawie będzie zależała od 

stanowiska samorządów ościennych na spotkaniu, jakie ma się odbyć.   

 

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

l) Projekt uchwały w sprawie skargi z dnia 10 maja 2025 r. na niewłaściwą 

informację w Zarządzeniu Nr 21/2025 Wójta Gminy Bielsk Podlaski z dnia 

19 marca 2025 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Bielsk Podlaski za 2024 rok. 



Wniosek Wójta Gminy w powyższej sprawie wraz z projektem uchwały, stanowi 

Załącznik Nr 16 do protokołu.  

- Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI wyjaśnił istotę skargi i popełnionej 

pomyłki w treści zarządzenia. Popełniony błąd, który został już naprawiony, nie 

wpłynął na obliczenia i analizy dotyczące wykonania budżetu gminy za 2024 rok. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Opinia – bez uwag.  

 

m) Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek 

OSP z terenu Gminy Bielsk Podlaski za 2024 rok i I kwartał 2025 roku. 

Informacja stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu. 

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI przypomniał, że 

informacja z tego zakresu jest przedstawiana Radzie każdego roku. Dyskusja radnych 

skupiła się na informacji o pozyskaniu środków finansowych na 2 samochody 

pożarnicze dla OSP Hołody i OSP Ploski. Wójt Gminy WALENTY KORYCKI 

zwrócił uwagę, że samochód, z którego korzystało OSP Hołody był rejestrowany 51 

lat temu, z uwagi na swój stan techniczny był wyłączany z systemu gaśniczego. Radny 

WALENTY GAŁUSZEWSKI dodał, że strażacy z OSP zawsze pomagają ludziom za 

darmo, ale muszą ciągle zabiegać o sprzęt do wykonywania swoich zadań.  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. Opinia – bez uwag. 

 

6. Sprawy bieżące. 

W sprawach bieżących poruszono następujące sprawy: 

- Radni zapoznali się ze sprawozdaniem Nadleśnictwa Bielsk z działalności tej 

instytucji za 2024 rok. Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI zasugerował, aby 

skorzystać z oferty Nadleśnictwa i zaprosić na sesję Rady Gminy. 

- Radna ALINA KRUK zapytała, na jakim etapie jest wniosek dotyczący budowy 

farmy fotowoltaicznej w Widowie. Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK 

poinformował, że wniosek jest w trakcie rozpatrywania. 

- Radna ANGELIKA NIERODA ponowiła swoją prośbę o przeniesienie słupów w 

Ploskach. Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK poinformował, że zadanie 

zlecono Kierownikowi Referatu IGK. 

- Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy STANISŁAWA OLSZEWSKIEGO, 

Wójt Gminy poinformował, że w lipcu br. będzie potrzeba zwołania sesji 

nadzwyczajnej w celu podjęcia uchwały o powołaniu spółki. Od strony prawnej jest to 

trudne zadanie. Dotychczas odbyło się spotkanie z pracownikami, Wójt wyraził 

nadzieję, że uda się w sposób płynny zrealizować przejście części pracowników 

Urzędu do tej spółki. 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia został wyczerpany, w związku z tym radny WALENTY 

GAŁUSZEWSKI  o godz. 10.15 zamknął posiedzenie komisji.  
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